
PROJEKT 

PROTOKOŁU NR XIII/2025 

z XIII sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

odbytej 27 maja 2025 roku 

w „Domu Tradycji” ul. 11 Listopada 1 w Godzieszach Wielkich, o godz. 12:27 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólny stan Rady – 15 

Nieobecny  radny Paweł Grabowski 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do nin. protokółu. 

 

W sesji uczestniczyli: 

− Wójt Gminy – Pan Mariusz Szyszkiewicz 

− Zastępca Wójta Gminy – Pan Tomasz Przybył 

− Sekretarz Gminy – Pani Małgorzata Banaś 

− Skarbnik Gminy – Pani Anna Szubert 

− Adwokat Urzędu Gminy – Pan Łukasz Lipski 

 

Projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XI i XII sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Godziesze Wielkie na 

lata 2025-2034 i określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii, 

b) wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i prowadzenia ośrodka rehabilitacji 

dzikich ptaków, 

c) utworzenia Powiatowo-Gminnego Związku Komunalnego „Transport 

Publiczny Południowej Wielkopolski”, 

d) przyjęcia statutu Powiatowo-Gminnego Związku Komunalnego „Transport 

Publiczny Południowej Wielkopolski”, 

e) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu spłaty oraz rozłożenia na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Godziesze Wielkie i jej 

jednostkom organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organu uprawnionego do udzielenia tych ulg, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2025, 

g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2025, 

h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2025-2032. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Punkt 1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Marek na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym o godzinie 12:27 otworzył XIII sesję Rady 

Gminy Godziesze Wielkie, powitał zebranych na sesji. 

 

Następnie stwierdził, że zgodnie z potwierdzoną obecnością w aplikacji eSesja aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił projekt porządku obrad 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XI i XII sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Godziesze Wielkie na 

lata 2025-2034 i określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii, 

b) wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i prowadzenia ośrodka rehabilitacji 

dzikich ptaków, 

c) utworzenia Powiatowo-Gminnego Związku Komunalnego „Transport 

Publiczny Południowej Wielkopolski”, 

d) przyjęcia statutu Powiatowo-Gminnego Związku Komunalnego „Transport 

Publiczny Południowej Wielkopolski”, 

e) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu spłaty oraz rozłożenia na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Godziesze Wielkie i jej 

jednostkom organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organu uprawnionego do udzielenia tych ulg, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2025, 

g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2025, 

h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2025-2032. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła przedstawiony porządek 

obrad. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 
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BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad 14 głosami 

„za”. 

 

 

 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu z obrad XI i XII sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły z obrad XI i XII sesji Rady Gminy były 

wyłożone do wglądu w Urzędzie Gminy oraz zamieszczone w aplikacji eSesja wraz 

z materiałami sesyjnymi i w okresie wyłożenia nie wniesiono do nich uwag.  

 

Do treści protokołu z obrad XI i XII sesji Rady Gminy nie wniesiono żadnych uwag. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z obrad XI i XII sesji Rady Gminy 

Godziesze Wielkie bez odczytywania i bez uwag 14 głosami „za”. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XI i XII 

sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, od poprzedniej sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie, która odbyła się 

25 marca 2025 roku, podjąłem wiele istotnych działań i uczestniczyłem w kilku ważnych 

spotkaniach: 

1. W dniu 8 kwietnia odbyła się sesja nadzwyczajna. 

2. W dniu 28 marca 2025 roku uczestniczyłem w postępowaniu przetargowym 

wyłoniono wykonawcę na zamówienie publiczne „Przebudowa i remont drogi 

gminnej nr 675937P w Wolicy od skrzyżowania z drogą powiatową nr 4627P”. Jeżeli 

chodzi o informację z otwarcia ofert to wpłynęły oferty od 5 wykonawców.  

a. Przedsiębiorstwo Budownictwa Drogowego S.A. Kalisz ul. Noskowska 3-5 – 

kwota 1.635.973,05 zł, 
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b. Wydobywanie Kruszywa Usługi Sprzętem Budowlanym Sławomir Nabzdyk 

Wtórek, ul. Nowa 16, Ostrów Wielkopolski – kwota 2.172.902,32 zł 

c. Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Błaszki Sp. z o.o. ul. Polna 29, Błaszki – 

kwota 1.435.101,59 zł 

d. Iterbud Bartosz Kosecki ul. Korczak 79, Kalisz – kwota 1.668.115,17 zł 

e. Zakład Posadzkarsko-Brukarski i Utrzymania Zieleni Miejskiej Andrzej 

Szablewski, ul. Kaliska 38A, Nowe Skalmierzyce – kwota 2.032.381,52 zł 

 

Wykonawca został wyłoniony - Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Błaszki Sp. z o.o. 

ul. Polna 29, Błaszki – kwota 1.435.101,59 zł 

3. W dniu 29 marca uczestniczyłem w walnym zebraniu sprawozdawczym jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Stobnie. 

4. W dniu 1 kwietnia uczestniczyłem w konferencji podsumowującej wdrażanie 

Programów Rozwoju Obszarów Wielkich 2014-2020 zorganizowanej przez 

Krzysztofa Grabowskiego Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego. Spotkanie 

było zwieńczeniem wszystkich działań dofinansowanych ze środków PROW w 

województwie wielkopolskim, mających na celu zrównoważony rozwój w kierunku 

wzmocnienia stabilności społecznej, środowiskowej i gospodarczej obszarów 

wiejskich, które również przyczyniły się do rozwoju naszej gminy. Z dofinansowania 

programów PROW zrealizowano w 2021 roku niezwykle istotną inwestycje na ternie 

Gminy Godziesze Wielkie Budowa wodociągu doprowadzającego wodę z ujęcia 

Kalisz – Lis. 

5. Uczestniczyłem w powiatowym turnieju o bezpieczeństwie ruchu drogowego, którego 

współorganizatorem był Zespół Szkół Nr 1 w Godzieszach Wielkich. 

6. Z okazji Światowego Dnia Świadomości Autyzmu, który przypada w dniu 20 kwietnia 

w Zespole Szkolono - Przedszkolnym w Stobnie Siódmym odbyły się Gminne 

Niebieskie Igrzyska, w których również brałem udział. 

7. Uczestniczyłem w powiatowo – gminnych mistrzostwach kolarskich młodzieży z 

Gminy Godziesze Wielkie w Zespole Szkół Nr 1 w Godzieszach. 

8. W dniu 10 kwietnia odbyło się spotkanie w Powiecie Kaliskim w sprawie omówienia 

zadań w związku z ustawą o ochronie ludności i obronie cywilnej, która weszła w 

życie z początkiem bieżącego roku, w spotkaniu wzięli udział przedstawiciele Powiatu 

Kaliskiego, Miasta Kalisza, Gmin, Nadzoru Budowlanego z Kalisza i Powiatu 

Kaliskiego a także przedstawiciele Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej. 

9. Z początkiem maja uczestniczyłem w uroczystym podsumowaniu wyników oceny 

wydajności użytkowej bydła mlecznego w Powiatach Pleszewskim i Kaliskim. 

Zakończona ocena potwierdziła wysoki poziom hodowli w naszym regionie, a 

szczególnie cieszy fakt, że wśród nagrodzonych znaleźli się hodowcy z Gminy 

Godziesze Wielkie, za wybitne osiągnięcia w produkcji mleka nagrodę otrzymał I 

miejsce - Pan Michał Kulawinek oraz IV miejsce - Pan Norbert Chabelski. Codzienne 

zaangażowanie oraz pasja i ciężka praca przynoszą wymierne rezultaty, serdeczne 

gratulacje wszystkim uczestnikom nagrodzonym, życząc dalszych sukcesów. 

10. 4 maja uczestniczyłem w obchodach Dnia Strażaka w jednostce Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Starej Kakawie oraz został oficjalnie przekazany samochód specjalny 

pożarniczy marki IVECO MAGIRUS.  

11. W dniu 6 maja w Kaliskim Ratuszu odbyło się II posiedzenie Zarządu oraz I 

posiedzenie Rady Aglomeracji Kalisko – Ostrowskiej, podczas spotkania udzielono 

absolutorium Członkom Zarządu za rok 2024. W wyniku wyborów wyłoniono 

nowych/starych Członków Zarządu Stowarzyszenia oraz Komisji Rewizyjnej. W 

skład Zarządu wszedł Krystian Kinastowski – Prezes Zarządu, Beata Klimek - 
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Wiceprezes Zarządu, Paweł Rajski – Starosta Ostrowski, Członek Zarządu, Jan Adam 

Kłysz – Starosta Kaliski, Członek Zarządu oraz Sławomir Musioł, Wójt Gminy 

Blizanów, Członek Zarządu. 

12. Brałem również udział w otwarciu siłowni w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w 

Stobnie Siódmym. Szkoła zakupiła sprzęt sportowy o wartości 10 tysięcy złotych za 

wygraną w konkursie Ministerstwa Sportu i Turystyki FENIX Aktywna szkoła. 

13. Podjąłem również współpracę z jednostkami OSP z terenu naszej gminy w celu 

poprawy bezpieczeństwa na drogach gminnych. 

14. Brałem udział w spotkaniu biznesowym organizowanym przez Powiat Kaliski w celu 

wymiany doświadczeń i kontaktów z ekspertami dotyczącymi współpracy sektora 

publicznego i prywatnego.  

15. Gmina Godziesze Wielkie złożyła wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej o dofinansowanie zadania związanego z usuwaniem 

wyborów zawierających azbest z terenu naszej gminy. Zapotrzebowanie złożyliśmy na 

140 ton, otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie 39.900,00 zł 

16. Brałem udział w konferencji 10-lecia Stowarzyszenia Aglomeracji Kalisko – 

Ostrowskiej pn. „Fundusze Unii Europejskiej dla Aglomeracji Kalisko – Ostrowskiej 

dekada zmian i wyzwań”, która stanowiła również okazję do świętowania tego 

ważnego jubileuszu. 

 

Szanowni Państwo, Drodzy Radni, Pracownicy Samorządowi, dziś w Dniu Samorządowca, 

pragnę złożyć serdeczne życzenia wszystkim osobom zaangażowanym w prace na rzecz 

naszej gminy, Radnym, Sołtysom, Pracownikom Urzędu Gminy oraz Jednostek 

Organizacyjnych a także Wszystkim, którzy współtworzą nasz lokalny samorząd. Samorząd 

to nie tylko struktury i procedury, ale to przede wszystkim ludzie, którzy codziennie 

podejmują trudne decyzje, planują, wpierają mieszkańców i dbają o rozwój naszej wspólnoty. 

Dziękuję Wam za wasze zaangażowanie, odpowiedzialność i serce wkładane w tą pracę. 

Życzę Wszystkim dużo zdrowia, wytrwałości, satysfakcji z pełnionej funkcji oraz dalszych 

sukcesów w realizacje zamierzeń służących dobru naszej gminy. Niech nasza współpraca 

nadal opiera się na wzajemnym szacunku, zrozumieniu i wspólnym celu jakim jest dobro 

naszych mieszkańców. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Wójta 

Gminy Godziesze Wielkie. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

 

 

Punkt 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie, 
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Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że radni otrzymali projekty 

uchwał wraz z materiałami sesyjnymi, w związku z powyższym nie będą one odczytywane. 

 

a) przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Godziesze Wielkie na 

lata 2025-2034 i określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu Strategii, 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XIII/93/2025 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 

Rozwoju Gminy Godziesze Wielkie na lata 2025-2034 i określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii – która stanowi załącznik 

nr 2 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

b) wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i prowadzenia ośrodka rehabilitacji 

dzikich ptaków, 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 
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- Uchwałę nr XIII/94/2025 w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia i 

prowadzenia ośrodka rehabilitacji dzikich ptaków – która stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14 

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław Marek, 

Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, Dawid 

Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

c) utworzenia Powiatowo-Gminnego Związku Komunalnego „Transport Publiczny 

Południowej Wielkopolski” 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XIII/95/2025 w sprawie utworzenia Powiatowo-Gminnego Związku 

Komunalnego „Transport Publiczny Południowej Wielkopolski” – która stanowi 

załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 



 8 

 

 

d) utworzenia Powiatowo-Gminnego Związku Komunalnego „Transport Publiczny 

Południowej Wielkopolski” 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XIII/96/2025 w sprawie utworzenia Powiatowo-Gminnego Związku 

Komunalnego „Transport Publiczny Południowej Wielkopolski” – która stanowi 

załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

e) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

spłaty oraz rozłożenia na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Godziesze Wielkie i jej jednostkom 

organizacyjnym, warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu 

uprawnionego do udzielenia tych ulg, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 
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- Uchwałę nr XIII/97/2025 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 

trybu umarzania, odraczania terminu spłaty oraz rozłożenia na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Godziesze Wielkie i jej jednostkom organizacyjnym, warunki dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielenia tych ulg – która 

stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2025 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XIII/98/2025 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025 – która stanowi 

załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 



 10 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

g) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2025 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr XIII/99/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Godziesze Wielkie na rok 2025 – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 2025-

2032 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 
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- Uchwałę nr XIII/100/2025 w zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Godziesze Wielkie na lata 2025-2032 – która stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz Korczyński, Radosław 

Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, 

Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 1 

(Paweł Grabowski) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych  

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu. 

 

 

 

Punkt 6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

 

Punkt 7. Wolne wnioski i informacje 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady – Chciałabym odpowiedzi na dwa 

pytania:  

− czy wiadomo, jak postępują prace remontowe z PKO Bank Polski, dużo mieszkańców 

potrzebuje tego banku, dużo mieszkańców ma płatności bezpośrednie, gotówkowe, a 

Bank PKO jest powiązany z finansami, kontami Urzędu Gminy, jest wtedy 

nieodpłatnie dla mieszkańców taka płatność, różne informacje do nas docierają. 

− jak postępuje realizacja funduszy sołeckich, które przeznaczyliśmy na realizację 

inwestycji, niedługo jest półrocze i jak to wygląda. 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – Jeżeli chodzi o Bank PKO jestem po rozmowie 

z Panem Piotrowskim, z tego co wiem to czekają na drzwi, okna wykonują elewację, czynsz 

już ten dzierżawca płaci, w miesiącu czerwcu będzie otwarte, lokalizacja tam gdzie jest sklep 

spożywczy, w miejscy gdzie był fryzjer. 

 

Anna Szubert - Skarbnik Gminy – W jakim kontekście Pani pyta odnośnie wykorzystania 

funduszy sołeckich?  
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Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady – W kontekście Woli Droszewskiej o 

oświetlenie uliczne elektryczne. 

 

Anna Szubert - Skarbnik Gminy – Jeżeli chodzi o Pani fundusz sołecki to była rezygnacja na 

rzecz gminy z przeznaczeniem na wpłatę udziału do Spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe w 

Kaliszu i to już jest dokonane czekamy na akt notarialny. A jeżeli chodzi o taki postęp prac 

ogólnie to więcej informacji na ten temat będzie miała Pani Magda Dziwińska, ona zajmuje 

się tymi tematami i będzie wiedziała na jakim etapie jest zaplanowana praca w Pani rejonie. 

Szczegółowo mogę przygotować na następne spotkanie w jakim procencie są zrealizowane 

fundusze sołeckie. 

 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji – Panie Wójcie mam prośbę, jeżeli chodzi o 

ośrodek alpaki w Zadowicach to jest takie miejsce, o którym za bardzo nikt nie wie, chodzi o 

wyznaczenie drogi z jakimiś tablicami informacyjnymi. Nawigacja prowadzi przez ulicę 

Zadowicką, przez las i w lesie takich dróg jest dużo, że gubią się ludzie, wyjeżdżają w 

Zadowicach i nie mogą tam trafić, obywają się tam różne uroczystości i spotkania i jest taka 

prośba, żeby tą drogę oznakować, żeby była w jakiś sposób dostępna, bo nawigacja w tym 

terenie nie sprawdza się. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Nie ma problemu, spróbujemy tam oznaczyć na 

drogach gminnych. 

 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji – Mam pytanie do Zastępcy Wójta odnośnie tej 

studzienki i chodnika w Zadowicach, które były źle wykonane podczas budowy drogi i 

chodnik jest naprawiony a studzienka nadal po deszczu wybija z niej woda, jest uszkodzona, 

trzeba byłoby to naprawić. 

Kolejne pytanie odnośnie drogi rowerowej Krzemionka – Wola Droszewska mieliśmy tutaj 

Pana Starostę Jana Kłysza i nic nam tutaj nie wyjaśnił, nie jestem zadowolony z tej 

odpowiedzi, nie wiem co mam przekazać mieszkańcom na zebraniach wiejskich Krzemionka 

i Kąpie. Tam nie ma dowozu dzieci do szkół, dzieci chodzą tą drogą, a nasilenie ruchu 

drogowego na tej drodze powiatowej jest coraz większe i coraz większe niebezpieczeństwo 

jest i chciałbym odpowiedzi od Pana Wójta konkretnej, kiedy ta realizacja tego projektu, 

który już trwa od trzech lat będzie realizowana. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Myślę, że tan nabór rozstrzygnie się, tak jak Pan 

Starosta powiedział w czerwcu, jeżeli byłyby w tym roku jeszcze przyznane fundusze i 

zostałby wyłoniony wykonawca to w przyszłym roku termin realizacji byłby możliwy. Sami 

Państwo wiecie, wcześniej też byłem radnym wiem, że ten temat jest dosyć długi, myślę, że 

jesteśmy przynajmniej w połowie. Jeżeli teraz wniosek w czerwcu zostanie zrealizowany, 

pozytywnie rozpatrzony to tylko kwestia ogłoszenia przetargu, wyłonienia wykonawcy i 

miejmy nadzieję, że koszty, które w tych projektach były podane będą znacznie mniejsze. 

Było to projektowane dosyć dawno, kosztorysy były bardzo duże. Ja ze swojej strony na 

pewno tę sprawę monitoruję, byłem ciekaw jak otrzymaliśmy tego maila, że ten wniosek 

został odrzucony, także byłem na bieżąco i z pracownikiem starostwa i Panem Starostą, Pan 

Józef Podłużny też dopytywał na sesji Rady Powiatu, też mam nadzieję, że będzie to 

pozytywnie, z naszej strony ten temat „trzymamy” priorytetowo.  
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Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy - Z tego co wiemy to podobno pieniądze są 

zabezpieczone. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Ja chciałem też z Panem Dyrektorem rozmawiać, 

ponieważ wieści z pierwszej ręki, to są z pierwszej ręki, miał być na 10-leciu Aglomeracji 

Kalisko – Ostrowskiej, ale niestety nie było Pana Dyrektora, z którym było to uzgadniane. 

Miejmy nadzieję, że będzie to pozytywnie, jak tylko to w czerwcu się rozstrzygnie to na 

pewno z naszej strony informacja będzie do Państwa na jakim jest to etapie. 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady – Popieram również wniosek Pana 

radnego z Zadowic, ponieważ ta ścieżka rowerowa dotyczy również dzieci z Woli 

Droszewskiej, potwierdzam, że tam nie ma dowozów dzieci, tam jest tak duży ruch. 

Specyfika szkoły we Woli Droszewskiej jest taka, że dużo dzieci dojeżdża rowerami, a jadąc 

tą drogą rowerem to graniczy z brawurą. Popieram tą sprawę jak najbardziej tam faktycznie 

jest tam potrzebna ta ścieżka rowerowa. 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – W formie dyskusji Panie Wójcie, bo tutaj kolega 

Bury słuszny wniosek o tablice informacyjne, my będziemy na zebraniu sołeckim w 

Godzieszach, chcemy się dołożyć do tablic informacyjnych w Godzieszach, do wszystkich 

obiektów publicznych takich np. jak Szwacin, na Godzieszach Małych, schronisko Pana 

Sołtysa, te alpaki, boisko sportowe, kościół parafialny, urząd gminy i chcemy, żeby takie 

słupki z tablicami informacyjnymi kierunkowymi, żeby coś takiego w Godzieszach powstało, 

deklaruję, że na funduszu sołeckim też się dołożymy może w drugiej połowie roku albo w 

przyszłym roku to zrobić. 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy - Mówimy to takich dwóch trzech krzyżówkach? 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Tak, w tych głównych miejscach, tam na Rynku 

i na szosie.  

 

 

 

Punkt 8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Radosław Marek o godz. 1259 zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

 

                  Protokółowała:         Przewodniczył: 

 

    Inspektor ds. obsługi Rady Gminy        Przewodniczący Rady Gminy 

            i informatyzacji urzędu      Godziesze Wielkie 

             Mirosława Kubacka       Radosław Marek 


